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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 19.04.2022 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 12.04.2022. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu s vyčlenením priestoru pre verejnosť a udelenie cien 
za bezpríspevkové darcovstvo krvi o 16,40 hod. 
Online prenos a obrazový záznam je zverejnený na: 
https://www.youtube.com/watch?v=G1hC_Rmzss0 
 

P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš   - neprítomný  
2. Mgr. Veronika Ďaďová  - neprítomná 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  - neprítomný 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. - neprítomná 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert     - neprítomný 

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 



 
  

Program:  

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie programu  

4. Správa o plnení uznesení OZ  

5. Správa z vykonaných kontrol  

6. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce  

7. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 

komunikácií, dotácia MFSR, Environmentálny fond, Náučný chodník – Skala, detské 

ihrisko Hrabiny, ÚPN-O ai.)  

8. Dotácie z rozpočtu obce  

9. Záverečný účet obce za rok 2021 vrátane využitia prebytku hospodárenia, 

hodnotiaca správa k programovému rozpočtu za rok 2021 a správa hlavného 

kontrolóra k záverečnému účtu  

10. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

11. Správy za rok 2021: správa referátu životného prostredia, správa o odpadoch, 

správa o činnosti stavebného referátu, správa o činnosti Komunitného centra, správa o 

bezpečnostnej situácii v obci, správa o činnosti DHZO  

12. Správy z komisií OZ  

13. Rôzne  

14. Interpelácie  

15. Záver  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter 
Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková). 
Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ospravedlnil neprítomných 
poslancov. 
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané 
v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády 
(dezinfekcia, použitie respirátorov, dodržanie odstupu). 
 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. a Mgr. Róbert Kováč.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov návrhovej 
komisie : doc. Ing.Vladimír Bulej, PhD. a Mgr. Róbert Kováč, 
Za: 4 (p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. a Mgr. Róbert Kováč. ) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí:  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov 
zápisnice: Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica: 
Za: 4 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD.) 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta informoval, že program bol zverejnený a prítomným zaslaný v pozvánke. Požiadal 
o jeho schválenie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 
pozvánke  
II. schvaľuje  program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 
pozvánke  

Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 



 
  

Zdržal sa: 0  
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, návrhy a zmeny programu. Navrhol  
zmenu programu: zmenu bodu 5 programu na „Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia 
s majetkom obce Sučany a Štatút obecnej knižnice v Sučanoch“ a doplniť „Správu o kultúrnej 
činnosti za rok 2021 v bode 11. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
prerokovalo 
zmenu programu: zmenu bodu 5 programu na „Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia 
s majetkom obce Sučany a Štatút obecnej knižnice v Sučanoch“ 
schvaľuje 
zmenu programu: zmenu bodu 5 programu na „Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s 
majetkom obce Sučany a Štatút obecnej knižnice v Sučanoch“ a doplnenie bodu 11 programu 
o Správu o kultúrnej činnosti vykonávanej referentom kultúry za rok 2021 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
p. prednostka informovala o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
15.2.2022. 
Skonštatovala, že bolo prijaté Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 3/2014 o podmienkach 
prideľovania a užívania obecných nájomných bytov. VZN bolo podpísané a zverejnené na 
web-stránke obce a úradnej tabuli. Bola prerokovaná informácia o zmene organizačnej 
štruktúry od 1.1.2022. Uznesením OZ č. 9 a 10/2022 bolo schválené zriadenie vecného 
bremena v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a.s.. Uznesením OZ č. 11/2022 bolo 
schválené podanie žiadosti o dotáciu na projekt „Rekonštrukcia strechy budovy stavebného 
úradu“. Uvedená žiadosť nebola podaná, nakoľko Ministerstvo financií v súvislosti 
s mimoriadnou situáciou, prebiehajúcim ozbrojeným konfliktom na Ukrajine a s tým 
súvisiacimi nepredvídanými výdavkami štátu pristúpilo k pozastaveniu výzvy. 
Čo sa týka uznesenia č. 13/2022, dotácie na činnosť centier voľného času boli poskytnuté, 
okrem dotácie na činnosť CVČ na Ul. Andreja Kmeťa bude, ktorá bude opätovne prerokovaná 
autoremedúrou uznesenia obecného zastupiteľstva. Uznesenie č. 14/2022 o poskytnutí dotácií 
z rozpočtu obce športovým a spoločenským organizáciám boli splnené. Uznesením obecného 
zastupiteľstva č. 16/2022 schválená mimoriadna dávka v hmotnej núdzi p. Marike Bellovej 
bola poskytnutá. Uznesením obecného zastupiteľstva č. 17/2022 schválené udelenie ceny 
obce Sučany za bezpríspevkové darovanie krvi prebehne počas zasadnutia tohto obecného 
zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  



 
  

Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany 
 
p. starosta informoval, že uvedený materiál bol prerokovaný ekonomickou komisiou, ktorá 
pripomienkovala článok 16 - Hospodárenie s pohľadávkami a inými majetkovými právami 
obce, mení sa odsek 8 na nasledovné znenie: 
“8. Starosta Obce a štatutárni zástupcovia organizácií Obce môžu upustiť od vymáhania: 
a) trvale do sumy 150 € 
b) dočasne (povolenie splátok dlhu) 
- v prípade pohľadávok Obce voči právnickým osobám vzniknutých titulom poplatkov za 
komunálny odpad a miestnych daní celkom alebo čiastočne do výšky 2.000 € a v maximálnej 
lehote novej splatnosti do 1 roka od dátumu pôvodnej splatnosti 
- ostatných pohľadávok Obce do výšky 1.000 € .” 
Uvedené je potrebné riešiť vzhľadom na prijaté Všeobecne záväzné nariadenia.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča uvedený dodatok č. 4 
schváliť v predloženom znení.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany 
II. schvaľuje  
Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Štatút obecnej knižnice v Sučanoch 
 
p. starosta skonštatoval, že obec vydáva štatút obecnej knižnice, je potrebné jeho schválenie 
obecným zastupiteľstvom.  
 
p. prednostka dodala, že vydanie štatútu vychádza z revízie knižničného fondu. Nový 
zamestnanec, p. Miroslav Šveda sa venuje revízii knižničného fondu a materiálov. Taktiež 
potreba prepracovania štatútu vychádza zo správy z kontroly 3/2019, ktorá vykazuje zistené 
nedostatky.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh Štatútu obecnej knižnice v Sučanoch 

II. schvaľuje  
Štatút obecnej knižnice v Sučanoch 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 
 



 
  

Udelenie ceny obce - ocenenie bezpríspevkových darcov krvi 
 
p. starosta, privítal prítomných všetkých bezpríspevkových darcov krvi, ktorí darujú  kvapkou 
po kvapke darujú s láskou vzácny dar, ktorý slúži na zmiernenie bolesti, utrpenia a záchranu 
života. Poďakoval prítomným za šľachetný čin, darovanie vlastnej krvi, ktorá v náročných 
situáciách zachraňuje život iným ľuďom. Plaketou a finančným príspevkom vyjadril úctu 
prítomným darcom krvi. 
Ocenení boli nasledovní bezpríspevkoví darcovia krvi: 
1. Ľubomír Nosek,            
2. Juraj Bednárik               
3. Lukáš Švec                    
4. Daniel Zubček                
5. Ján Ťaptík                       
6. Štefan Šimko                  
7. Ľubomír Kyselica        
8. Ing. Pavel Mlynček        
9. Martin Lacika                
10. Milan Ondrľa                 
11. Zdena Kučmová           
12. Milan Cibák                  
13. Zdena Cibáková           
14. Henrich Barčík              
15. Igor Trenčan                  
16. Roman Bukový             
17. Ján Zubček                   
Po zápise do pamätnej knihy odovzdal starosta obce oceneným pamätnú medailu a finančný 
dar. 
 
Po slávnostnom ocenení pokračovalo rokovanie obecného zastupiteľstva.  
 
p. starosta informoval, že obecná knižnica bude od 2. mája 2022 otvorená pre verejnosť.  
 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce  

 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Miroslava Lauka o kúpu pozemku par.č. 44/4 o 
výmere 14m2 vyčleneného z pozemku parc.č. 44/1. k.ú. Sučany. Jedná sa o pozemok pri 
železnici.  

doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia prerokovala uvedenú žiadosť, 
Komisia odporúča OZ schváliť spôsob predaja pozemku z dôvodu osobitného zreteľa – 
novovytvorená KN 44/4 ku Sučany o výmere 14 m2 z dôvodu osobitného zreteľa žiadateľovi 
Miroslavovi Laukovi, trvale bytom J. Kronera 21, Martin. Pozemok je zastavaný nezapísanou 
stavbou, ktorú nadobudol kúpou od pôvodného vlastníka. Navrhovaná cena 15 €/m2. 

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia prerokovala uvedenú žiadosť, jedná sa 
o časť obecného pozemku, žiadateľ je vlastníkom susednej nehnuteľnosti. Vzhľadom na túto 



 
  

skutočnosť, komisia odporúča navrhnúť pánovi Laukovi zvážiť kúpu celej časti obecného 
pozemku susediaceho s jeho nehnuteľnosťou. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica navrhol zvážiť odpredaj celého pozemku, vyrieši sa tak nielen zámer 
žiadateľa ale i záležitosti obce. Otázka využiteľnosti pozemku je rozdielna. Na schválenie je 
potrebná nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že v prípade neschválenia žiadosti je možné vyzvať 
žiadateľa, či má záujem o celý pozemok.  
 
p. starosta skonštatoval, že sa bude hlasovať o žiadosti tak, ako bola predložená.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje žiadosť p. Miroslava Lauka o kúpu pozemku par.č. 44/4 o výmere 14m2 
vyčleneného z pozemku parc.č. 44/1. k.ú. Sučany  
Za: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 2 (p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Zdržal sa: 3 (JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Opakovaná žiadosť p. Adama Vojteka o prehodnotenie kúpnej ceny pozemku 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. Skonštatoval, že p. Adam Vojtek opakovane požiadal o zmenu 
kúpnej ceny užívaného pozemku vo vlastníctve obce na 10 €/m2. Stavebná komisia 
neodporúča schváliť uvedenú žiadosť. Z pohľadu stavebnej komisie je schválená cena 
primeraná vzhľadom na súčasnú situáciu na realitnom trhu.  

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča zotrvať na pôvodnom 
stanovisku, t. j. cene 15 €/m2 tak, ako bolo schválené uznesením č. 142/2021 na zasadnutí  
obecného zastupiteľstva dňa 26.10.2021. Schválená cena je primeraná, zmluva bola podpísaná 
a je platná. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje žiadosť p. Adama Vojteka a Anny Vojtekovej o zníženie kúpnej ceny za pozemok 
parc.č. 1516/250, k.ú. Sučany na 10,- Eur / m2 
Za: 0 
Proti: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Zdržal sa: 0  
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Žiadosť spoločnosti Silencia s.r.o. o predĺženie nájmu Domu smútku  
 
p. starosta predložil na rokovanie žiadosť spoločnosti Silencia s.r.o. o predĺženie nájmu Domu 
smútku do 30.9.2022 za nájomné 300 € mesačne z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Účelom prenájmu je prevádzkovanie pohrebných služieb, za sumu nájomného bude 
zabezpečená oprava obkladu vstupných nosníkov. Prudkým nárastom cien stavebných 
materiálov sa spoločnosti Silencia posunulo ukončenie rekonštrukcie budovy v Martine, 
vzhľadom k tomu podal žiadosť o predĺženie nájmu priestorov domu smútku. 



 
  

 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia odporúča obecnému 
zastupiteľstvu vyhovieť žiadosti. 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že i ekonomická komisia odporúča žiadosti vyhovieť.  
 
p. Kyselica skonštatoval, že nevidí problém s predĺžením nájmu na základe žiadosti pokiaľ 
udržiavajú v prenajatých priestoroch poriadok, nedevastujú majetok.  
 
p. starosta povedal, že spoločnosť Silencia v rámci nájmu sa zrekonštruovali chladiace boxy a 
spoločnosť prispela na nástrek fasády, teraz by sa zrekonštruovala mozaika obkladu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje predĺženie prenájmu nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to: 
časť stavby (všetky miestnosti okrem sály) Domu smútku, súpisné číslo 1030, na pozemku 
parcelné číslo 976/1, zapísaná na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin :  
pre spoločnosť Silencia, s.r.o., IČO: 36378135, na dobu na dobu do 30.9.2022 za nájomné 
300,- Eur/mesiac z dôvodu hodného osobitného zreteľa: prenajímateľ je prevádzkovateľ 
pohrebných služieb, za sumu nájomného bude zabezpečená oprava obkladu vstupných 
nosníkov. 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Poradovník nájomných bytov 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia prerokovala pôvodný poradovník s tým, že 
bolo doručených 11 žiadostí. Bytová komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu materiál 
schváliť tak, ako bol predložený. 
 
p. prednostka uviedla, že 30. júna končia súčasným nájomcom zmluvy. Pokiaľ spĺňajú 
stanovené podmienky, bude ich nájom predĺžený. Pokiaľ schválené podmienky spĺňať 
nebudú, uvoľnia sa bytové jednotky.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh poradovníka na obecné nájomné byty financované zo ŠFRB a MDaVSR 

Poradie: G - Hradiská 2 – izb. 
Hradiská 

3 – izb. 
Hradiská 

1 – izb. 
Tehelná 

3 – izb. 
Tehelná 

1. Brachňáková 
Alžbeta 

Balážová 
Nikola 

Kapolka 
Branislav 

Brachňáková 
Alžbeta 

Turanová 
Alexandra 

2.  Šalagová Eva Kolníková 
Kristína 

Facunová 
Eva 

Šalagová Eva Kapolka 
Branislav 



 
  

3.  Facunová 
Diana 

Beblová 
Karina 

Gaššová 
Mária 

Facunová 
Diana 

Facunová 
Eva 

4. Facunová 
Michaela 

Cibáková 
Zuzana 

Feriancová 
Martina 

Facunová 
Michaela 

Gaššová 
Mária 

5. Rácová Anna Šalagová Eva Kolníková 
Kristína 

Rácová Anna Kolníková 
Kristína 

6.  Facuna Edo     
 
I. schvaľuje 
Poradovník na obecné nájomné byty financované zo ŠFRB a MDaVSR 

Poradie: G - Hradiská 2 – izb. 
Hradiská 

3 – izb. 
Hradiská 

1 – izb. 
Tehelná 

3 – izb. 
Tehelná 

1. Brachňáková 
Alžbeta 

Balážová 
Nikola 

Kapolka 
Branislav 

Brachňáková 
Alžbeta 

Turanová 
Alexandra 

2.  Šalagová Eva Kolníková 
Kristína 

Facunová 
Eva 

Šalagová Eva Kapolka 
Branislav 

3.  Facunová 
Diana 

Beblová 
Karina 

Gaššová 
Mária 

Facunová 
Diana 

Facunová 
Eva 

4. Facunová 
Michaela 

Cibáková 
Zuzana 

Feriancová 
Martina 

Facunová 
Michaela 

Gaššová 
Mária 

5. Rácová Anna Šalagová Eva Kolníková 
Kristína 

Rácová Anna Kolníková 
Kristína 

6.  Facuna Edo     
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
p. starosta navrhol určiť lehotu obnovovania nájomných zmlúv v rozsahu 1-3 roky za splnenia 
stanovených podmienok.  
 
Mgr. Kováč navrhol stanovenie lehoty opakovaného uzatvorenia nájomných zmlúv. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Lehotu opakovaného uzatvorenia nájomných zmlúv nájomné byty na ul. Hradiská a ul. Tehelná na 
dobu 3 rokov 
II. schvaľuje  
Lehotu opakovaného uzatvorenia nájomných zmlúv na nájomné byty ul. Hradiská a ul. Tehelná na 
dobu 3 rokov 

Za: 4 (Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr.  
Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
 
p. starosta informoval, že bola podaná žiadosť na Ministerstvo financií na zateplenie budovy 
stavebného úradu. Ministerstvo financií v súvislosti s mimoriadnou situáciou, prebiehajúcim 



 
  

ozbrojeným konfliktom na Ukrajine, a s tým súvisiacimi nepredvídanými výdavkami štátu 
pristúpilo k pozastaveniu výzvy. 
Uvedenú žiadosť na zvýšenie energetickej účinnosti je možné predložiť na Envirofond. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia odporúča obci zapojiť sa do 
novej výzvy Enviromentálneho fondu na čerpanie NFP. Trendom Európskej únie je 
zvyšovanie energetickej účinnosti verejných budov s ohľadom na zvyšujúce sa ceny energií. 
Dodal, že stavebná komisia žiada o postupné vypracovanie energetických auditov vybraných 
stavieb, ktoré by boli vhodné na rekonštrukciu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Environmentálneho fondu z výzvy “Zvyšovanie 
energetickej účinnosti existujúcich verejných budov (L)” na rekonštrukciu stavebného úradu 
(projekt “Obnova administratívnej budovy”) 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 3.250,- EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu do výšky 65.000,- 
EUR 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu do výšky 6.750,- 
EUR 
II. schvaľuje 
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Environmentálneho fondu z výzvy“Zvyšovanie 
energetickej účinnosti existujúcich verejných budov (L)” na rekonštrukciu stavebného úradu 
(projekt “Obnova administratívnej budovy”) 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 3.250,- EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu do výšky 65.000,- 
EUR 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu do výšky 6.750,- 
EUR 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Náučný chodník 
 
p. starosta informoval, že v súvislosti s projektom „Po stopách dávnej minulosti“ je problém 
so Slovenským pozemkovým fondom. Je potrebné prijať uznesenie, vykúpiť časť pozemkov. 
Uznesenie je potrebné doložiť Žilinskému samosprávnemu kraju k žiadosti o NFP. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu “Náučný chodník – 
spoločne po stopách dávnej minulosti”;  
- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu; tj. vo výške 
26.491,56 EUR; (celkový rozpočet malého projektu)  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého projektu 



 
  

vo výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP v súlade s 
podmienkami poskytnutia pomoci, tj. vo výške 1.324,59 EUR. 
II. schvaľuje   
- predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu “Náučný chodník – 
spoločne po stopách dávnej minulosti”;  
- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu; tj. vo výške 
26.491,56 EUR; (celkový rozpočet malého projektu)  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého projektu 
vo výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP v súlade s 
podmienkami poskytnutia pomoci, tj. vo výške 1.324,59 EUR. 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Zriadenie vecného bremena – „Náučný chodník“ 
 
p. starosta informoval, že pre stavbu „Náučný chodník“ je potrebné schválenie zriadenie 
vecného bremena „in personam“ za odplatu 1 300 € v rozsahu vyznačenom v geometrickom 
pláne č. 58/2022. Výška odplaty sa zmenila z pôvodných 500 € na 1300 € na základe 
informácie znalca, kde cena sa pohybuje okolo 3 €/m2. 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča zriadenie vecného 
bremena schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Zriadenie vecného bremena in personam za odplatu do 1.300,- Eur v prospech obce Sučany 
spočívajúceho v práve: 
- vybudovania, trvalého umiestnenia a udržiavania stavby Náučného chodníka - spoločne po 
stopách dávnej minulosti 
- v práve vstupu a prechodu v trase Náučného chodníka - spoločne po stopách dávnej 
minulosti,  
v rozsahu vyznačenom v priloženom geometrickom pláne vyznačeného v zmysle 
geometrického plánu č. 58/2022 
II. schvaľuje 
Zriadenie vecného bremena in personam za odplatu do 1.300,- Eur v prospech obce Sučany 
spočívajúceho v práve: 
- vybudovania, trvalého umiestnenia a udržiavania stavby Náučného chodníka - spoločne po 
stopách dávnej minulosti 
- v práve vstupu a prechodu v trase Náučného chodníka - spoločne po stopách dávnej 
minulosti,  
v rozsahu vyznačenom v priloženom geometrickom pláne vyznačeného v zmysle 
geometrického plánu č. 58/2022   
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Uznesenie nebolo schválené. 
 



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zrušenie uznesenia č. 175/2021 
II. schvaľuje 
zrušenie uznesenia č. 175/2021 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 
komunikácií, dotácia MFSR, Environmentálny fond, Náučný chodník – Skala, detské 
ihrisko Hrabiny, ÚPN-O ai.) 
 
Rekonštrukcia chodníkov 
 
p. starosta informoval, že rekonštrukcia chodníkov bola dokončená. Nedorobky bude 
vysúťažená firma odstraňovať, čo sa týka doasfaltovania ulice Stará hradská, Hviezdoslavova, 
ul. Ď. Langsfelda, a v častiach kde sa robil bezbariérový vstup, Pri studničke a nedorobky 
Slovak Telekomu.  
Chvíľu by bolo vhodné vyčkať s doasfaltovaním na komunikáciách, na ktoré bola podaná 
žiadosť v rámci MRK projektu. Zaasfaltovanie by bolo zbytočné v prípade, že by bola obec 
úspešná v projekte. Čo sa týka ul. Ď. Langsfelda, sa čaká na otvorenie obaľovačky. Náklady 
na ul. 29. augusta sa zvýšili o 20 %. Súťaž vyhrala Turianska prevádzka, musí realizovať 
chodník na ul. 29. augusta prvý májový týždeň. Úsek pri Jednote zrealizuje obec za finančné 
prostriedky získané od Slovak Telekomu za jednorazovú odplatu za vecné bremeno na 
doasfaltovanie plochy v čiastke 11 059 €. 
 
Dotácia z Ministerstva financií SR 
 
p. starosta informoval, že Ministerstvo financií v súvislosti s mimoriadnou situáciou, 
prebiehajúcim ozbrojeným konfliktom na Ukrajine a s tým súvisiacimi nepredvídanými 
výdavkami štátu pristúpilo k pozastaveniu výzvy. Obec sa bude snažiť získať finančné 
prostriedky z Envirofondu, 
 
Chodník v novej časti cintorína 
 
p. starosta uviedol, že v návrhu na zmenu rozpočtu  je zahrnutý zámer vytvorenia 
prístupových chodníkov, aby sa vybudovala nová časť cintorína. Obec má v súčasnosti 
voľných 5-7 hrobových miest, je potrebné otvoriť novú časť. 
 
Rekonštrukcia múru na námestí 
 
p. starosta uviedol, že tribúna na námestí opadáva, čo je spôsobené zvýšenou vlhkosťou. Sú 
dve variantné riešenia, na stretnutí so stavebnou komisiou sa vyberie vhodné riešenie. Je 
možnosť tribúnu prekryť a celkovo tak zlepšiť vzhľad. Náklady na rekonštrukciu sa premietli 
do návrhu na zmenu rozpočtu. Realizácia by mala prebehnúť do Hodžových dní.  
 
 
 
 



 
  

Detské ihrisko Hrabiny 
 
p. starosta skonštatoval, že jednotlivé komisie mali možnosť vybrať z množstva prvkov 
a ponúk. Obec si vyžiadala čerstvé cenové ponuky, rozpočet na ihriská sa preto navýšil o 3 tis. 
€. Výstavba inkluzívneho ihriska pri obecnom úrade sa nestihne do akcie „Stavanie mája“. 
Firma, ktorá vyhrala vo verejnom obstarávaní, pokračuje v realizácii ihriska ďalej, dnes 
osadili kolotoč. Budúci týždeň sa začnú navážať ďalšie prvky. Určí sa harmonogram prác tak, 
aby to bolo bezpečné pre deti. 
 
Energetický audit 
 
p. starosta skonštatoval, že je snahou obce dať vypracovať energetický audit na 5 objektov 
(Robotnícky kultúrny dom, materskú školu, Klub dôchodcov, Kolkáreň a obecný 
úrad).Nerieši sa budova DHZ, je to nový vybudovaný a zateplený objekt s riešením kúrenia.   
Uvedený materiál je povinnou prílohou žiadostí o NFP. Urobí sa energetický audit, ktorý dá 
variantné riešenia. Získajú sa informácie o statike, návrhu zdroja kúrenia. Zoznam týchto 
audítorov je zverejnený na stránke ministerstva.   
 
Územný plán obce 
 
p. starosta uviedol, že pri Podskale sa v rámci rodinných vzťahov menilo využitie územia, čo 
bolo potrebné zverejniť, čo obec zabrzdilo. Beží lehota na zverejnenie, čakajú sa pripomienky 
dotknutých orgánov. 
 

Osvetlenie prechodu pre chodcov 
 
p. starosta informoval o zámere osvetlenia prechodu pre chodcov cez štátnu cestu od 
benzínovej pumpy k parčíku. Predpokladané náklady predstavujú 7 tis. €.  Zatiaľ sa nerieši 
využívanejšia časť pri Kame, ktorá je technicky náročnejšia.  
Využili sa prechody, ktoré robil Slovak Telekom, premiestnili sa bunky, odstránilo sa staré 
elektrické vedenie. Projektová dokumentácia na posúdenie, čaká sa na doručenie stanovísk 
dotknutých orgánov. 
 
Žiadosť o rekonštrukciu objektu Klubu dôchodcov 
 
p. starosta informoval, že seniori požiadali o rekonštrukciu objektu Klubu dôchodcov – 
rekonštrukcia fasády, výmenu zadných dverí, výmenu odkvapových žľabov, prístrešok a 
zaizolovanie. 
 
p. starosta povedal, že sú to plány, ktoré bude snaha zrealizovať do konca júna. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že do doby konania akcie „Stavanie mája“ sa ihrisko 
zrealizovať nestihne. 
 
p. starosta skonštatoval, že prvky sú vyšpecifikované, niektoré prvky budú osadené. Akcia 
„Stavanie mája“ sa rušiť nebude. 
 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa poďakoval vedeniu obce za snahu rozvoja infraštruktúry. 
Skonštatoval, že je rád, že realizácia sa stihla v stabilnejšom období. V realizovanom 
prieskume to bolo prioritou pre 60 % opýtaných občanov.  
 



 
  

Rozšírenie cintorína 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  povedal, že toto je prioritou pre obec. Najskôr je potrebné 
vytýčiť komunikácie, následne hrobové miesta, nie naopak. 
Čo sa týka energetického auditu, materiál bol potrebný aj pri rekonštrukcii verejného 
osvetlenia. Pomáha určiť priority a ich riešenie. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že komisia životného prostredia sa zhodla na výbere dvoch firiem, 
dodávateľov prvkov pre detské ihrisko Hrabiny. Zhodli sa na prvkoch pre deti do 6 rokov, do 
11 rokov a do 14 rokov. Čaká sa na doručenie cenových ponúk. Nakoľko dochádza k 
enormným nárastom cien, je prípustné, že dôjde k navýšeniu výdavkov o 3 tis. €. 
Uviedol, že čo sa týka osvetlenia križovatky pri benzínovej stanici, riešil by skôr osvetlenie 
frekventovanejšej časti pri Kame, kde chodí viac ľudí, je tam aj bezbariérový prístup. 
 
p. starosta povedal, že je možné, že v rámci svetelno - technickej štúdie a noriem, ktoré má  
Dopravný inšpektorát vo vzdialenosti prechodov 20-30 m možno zámer zrušia. 
Dodal, že bude rád, keď sa podarí prvý, ktorý je technicky pripravený. V rámci výkopov 
optickej siete bolo priložené vedenie  k vedeniu Slovak Telekomu, čo akceptoval. Môže sa 
pokračovať k cintorínu, kde sú dva prechody – na cintorín a na autobusovú zastávku ul. 
Komenského. Obec by sa mala vydať tou cestou, kde je to technicky nachystané. Dodal, že do 
novembra, kým sa bude skôr stmievať je čas, hľadajú sa riešenia.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
dotácia MFSR, dotácia Environmentálneho fondu, vybudovanie chodníkov v novej časti 
cintorína, rekonštrukcia múru javiska na námestí, detské ihrisko Hrabiny, Náučný chodník – 
spoločne po stopách dávnej minulosti, ÚPN-O, energetické audity obecných budov ai.) 
II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
dotácia MFSR, dotácia Environmentálneho fondu, vybudovanie chodníkov v novej časti 
cintorína, rekonštrukcia múru javiska na námestí, detské ihrisko Hrabiny, Náučný chodník – 
spoločne po stopách dávnej minulosti, ÚPN-O, energetické audity obecných budov ai.) 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Dotácie z rozpočtu obce  

p. starosta informoval, že je potrebné prijať autoremedúru uznesenia č. 13/2022, nakoľko 
došlo k zvýšeniu počtu žiakov CVČ A. Kmeťa z 26 na 29 žiakov. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. Prerokovalo autoremedúru uznesenia č. 13/2022 na nasledovné znenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotácie r. 2022 z rozpočtu obce Sučany pre CVČ 
názov CVČ počet 

žiakov        
výška dotácie /1 
žiak            

dotácia celkom 

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 
Martin                    

29 35,- € 1.015,-  € 
 



 
  

CVČ DOMINO  ul. M. R. 
Štefánika         Vrútky 

28 35- € 980,-  € 

OZ Centrum 
environmentálnej výchovy 
TURIEC Martin                  

152 15,-€ 2.280,-€ 

Deep Dance Center  s. r. o.  
M. Haľamovej 21                                                       

78 25,- € 1.950,- € 

Katolícka ZŠ s MŠ A. 
Bernoláka             ul. S. 
Tomášika 1 Martin   

12 35,- € 420,- € 
 

Združenie športových 
klubov a oddielov  
Mesta Martin                                       

12 35,- € 420,- € 

Súkromné CVČ pri 
Súkromnej základnej škole  
ul. Východná 11441/18 B 

3 35,- € 105,- € 

Celkom: 314 x 7.170,-  € 
SCVČ, Partizánska 13  
Sučany                    

62 9,0475 € /mesačne 560,945 € /mesačne 

Celkom:                6.731,34 € /ročne 
Spolu 373  13.901,34  € 
Rozpočet na rok 2022   14.300,- € 

Dotácia pre CVČ sa poskytuje pre žiakov s trvalým pobytom na území obce Sučany vo veku 
5-15 rokov v zmysle VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácii. Pri jednotlivých CVČ sa 
zohľadňuje frekvencia voľnočasových aktivít detí.  
Dotácia  pre CVČ zriadené na území obce Sučany sa poskytuje podľa VZN č. 4/2020 a v 
zmysle nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu dane z 
príjmov územnej správy v znení neskorších predpisov a zákona č. 596/2003 o štátnej správe v 
školstve a školskej samospráve. 
II. schvaľuje 
autoremedúru uznesenia č. 13/2022 na nasledovné znenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotácie r. 2022 z rozpočtu obce Sučany pre CVČ 
názov CVČ počet 

žiakov        
výška dotácie /1 
žiak            

dotácia celkom 

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 
Martin                    

29 35,- € 1.015,-  € 
 

CVČ DOMINO  ul. M. R. 
Štefánika         Vrútky 

28 35- € 980,-  € 

OZ Centrum 
environmentálnej výchovy 
TURIEC Martin                  

152 15,-€ 2.280,-€ 

Deep Dance Center  s. r. o.  
M. Haľamovej 21                                                       

78 25,- € 1.950,- € 

Katolícka ZŠ s MŠ A. 
Bernoláka             ul. S. 
Tomášika 1 Martin   

12 35,- € 420,- € 
 



 
  

Združenie športových 
klubov a oddielov  
Mesta Martin                                             

12 35,- € 420,- € 

Súkromné CVČ pri 
Súkromnej základnej škole  
ul. Východná 11441/18 B 

3 35,- € 105,- € 

Celkom: 314 x 7.170,-  € 
SCVČ, Partizánska 13  
Sučany                    

62 9,0475 € /mesačne 560,945 € /mesačne 

Celkom:                6.731,34 € /ročne 
Spolu 373  13.901,34  € 
Rozpočet na rok 2022   14.300,- € 

Dotácia pre CVČ sa poskytuje pre žiakov s trvalým pobytom na území obce Sučany vo veku 
5-15 rokov v zmysle VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácii. Pri jednotlivých CVČ sa 
zohľadňuje frekvencia voľnočasových aktivít detí.  
Dotácia  pre CVČ zriadené na území obce Sučany sa poskytuje podľa VZN č. 4/2020 a v 
zmysle nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu dane z 
príjmov územnej správy v znení neskorších predpisov a zákona č. 596/2003 o štátnej správe v 
školstve a školskej samospráve. 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Záverečný účet obce za rok 2021 vrátane využitia prebytku hospodárenia, hodnotiaca 

správa k programovému rozpočtu za rok 2021 a správa hlavného kontrolóra k 

záverečnému účtu  

 
p. starosta informoval, že záverečný účet obce prítomní obdržali. Hospodárenie obce s 
porovnaním príjmov a výdavkov bežného a kapitálového rozpočtu boli zohľadnené účelovo 
viazané finančné prostriedky vo výške 105 815,53 €. Skončilo schodkom vo výške 151 
694,17 €. Schodok kapitálového rozpočtu vo výške 1 116 589,11 € bol krytý prebytkom 
finančných operácií vo výške 576 945,15 € a z bežného rozpočtu vo výške 70 710,47 €. 
Výsledok hospodárenia vrátane finančných operácií a po vylúčení účelovo určených 
finančných prostriedkov je 425 250,98 €, ktorý bude v celkovej výške použitý na tvorbu 
rezervného fondu.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča schváliť návrh 
záverečného účtu v predloženom znení. 
 
Mgr. Olašák uviedol, že v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. a zákona o rozpočtových pravidlách 
vypracoval správu hlavného kontrolóra.  
 
p. Kyselica sa opýtal, aký mala obec príjem na dani z ubytovania. 
 
Mgr. Olašák uviedol, že sa vykonáva kontrola dane z ubytovania, príjem bol vo výške 2 371 € 
za rok.  



 
  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
Záverečný účet obce Sučany za rok 2021 v zložení: 
- Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov rozpočtu obce Sučany za rok 2021 
- Tvorba a použitie peňažných fondov 
- Návrh na finančné usporiadanie výsledkov hospodárenia obce k 31.12.2021 
- Bilancia aktív a pasív 
- Prehľad o stave a vývoji dlhu 
- Prehľad o záložnom práve na majetku obce k 31.12.2021 
- Prehľad o majetku obce k 31.12.2021 
- Prehľad o poskytnutých dotáciách z rozpočtu obce za rok 2021 v členení podľa jednotlivých 
príjemcov 
- Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu 
II. schvaľuje 
a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2021 a celoročné  hospodárenie  obce za rok 2021 bez 
výhrad 
b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2021 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 
583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, t.j. z bežného a kapitálového rozpočtu   
- prebytok vo výške 531 066,51 a po odpočítaní účelových prostriedkov zo štátneho rozpočtu 
vo výške 105 815,53 € 
c/ celkový prebytok rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) 
zákona č. 583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 425 250,98 € 
d/ odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4 
zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 425 250,98 €. 
III. berie na vedomie 
Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

p. starosta informoval, že uvedený návrh bol prerokovaný jednotlivými komisiami. Došlo k 
navýšeniu položky fondu opráv na výmenu okien bytového domu ul. Tehelná. Stihlo sa to 
objednať v lepšej cene, došlo k navýšeniu o 20 %. 
V rámci stavby rekonštrukcie sociálnych zariadení Robotníckeho kultúrneho domu sa na to, 
aby sa urobili sociálne zariadenia, urobilo sa prekáblovanie kečky, vymenilo sa led-svietenie a 
plné debnenie sa vymenilo za kazetové.  
Z prebytkov hospodárenia sa použije 3 tis. € na dofinancovanie detského ihriska. 
Na vybudovanie novej časti cintorína, chodníkov v réžii obce sa použije 35 tis. €.  
Na rekonštrukciu miestnych komunikácií a chodníkov bolo vyčlenených 35 tis. € pre prípad, 
že by bola obec úspešná podanou žiadosťou na Ministerstve vnútra SR, nakoľko do projektu 
nebolo možné zakomponovať vybudovanie odpadových dažďových vpustí 
Bolo vyčlenených 10 tis. € na rekonštrukciu múru na námestí, postup a najvhodnejšie riešenie 
sa dohodne v spolupráci so stavebnou komisiou. 



 
  

Na rekonštrukciu budovy stavebného úradu bolo vyčlenených 10 tis. € (obec sa snaží obnoviť 
rozpočet, aby bol aktualizovaný, nakoľko cenové ponuky v súčasnej dobe platia max. 3-4 
dni). 
Informoval, že čo sa týka rekonštrukcie sociálnych zariadení budovy B materskej školy bol v 
zmysle zápisu Regionálneho úradu verejného zdravotníctva dohodnutý harmonogram 
odstránenia zistených závad. Na r. 2023 ostane v zmysle zápisu realizovať výmenu podláh. 
Práce sa budú realizovať počas letných prázdnin. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že k uvedenému sa stavebná komisia nevyjadrovala 
vzhľadom k tomu, že v danom čase sa aktualizovali cenové ponuky a nebolo to ešte 
pripravené. Hlasovalo sa prostredníctvom e-mailovej komunikácie, členovia jednohlasne 
súhlasia s takto navrhovaným využitím rezervného fondu.  
Realizácia sociálnych zariadení v materskej škole sa vykoná v zmysle pripomienok RÚVZ. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča schváliť návrh, jedná sa o 
položky, ku ktorým sa obec v minulosti zaviazala.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 
Finančné operácie: 
Použitie fondu opráv    P 453   46 +   22 000,00 
Bežné výdavky: 
Starostlivosť o byty    V 635006   06.6.0 46 +   22 000,00 
Údržba budov     V 635006  01.1.1 41 -      2 500,00 
Údržba RKD     V 635006   08.2.0 41 +     2 500,00 
 
Použitie prebytku hospodárenia: 
Finančné operácie: 
Použitie rezervného fondu   P 454001  46 + 138 000,00 
Kapitálové výdavky: 
Vybudovanie detského ihriska Hrabiny V 717001   06.6.0 46 +     3 000,00 
Vybudovanie novej časti cintorína   V 717001   08.4.0 46 +   35 000,00 
Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov V 717002   04.5.1 46 +   35 000,00 
Rekonštrukcia múru na Námestí SNP V 717002   06.2.0 46 +   10 000,00 
Rekonštrukcia budovy Stavebného úradu  V 717002   06.6.0 46 +   10 000,00 
Rekonštrukcia sociálnych zariadení MŠ V 717002   09.1.1.1 46 +   45 000,00 
 
II. schvaľuje 
Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 
Finančné operácie: 
Použitie fondu opráv    P 453   46 +   22 000,00 
Bežné výdavky: 
Starostlivosť o byty    V 635006   06.6.0 46 +   22 000,00 
Údržba budov     V 635006   01.1.1 41 -      2 500,00 
Údržba RKD     V 635006   08.2.0 41 +     2 500,00 
 
Použitie prebytku hospodárenia: 
Finančné operácie: 
Použitie rezervného fondu   P 454001  46 + 138 000,00 
Kapitálové výdavky: 



 
  

Vybudovanie detského ihriska Hrabiny V 717001   06.6.0 46 +     3 000,00 
Vybudovanie novej časti cintorína   V 717001   08.4.0 46 +   35 000,00 
Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov V 717002   04.5.1 46 +   35 000,00 
Rekonštrukcia múru na Námestí SNP V 717002   06.2.0 46 +   10 000,00 
Rekonštrukcia budovy Stavebného úradu  V 717002   06.6.0 46 +   10 000,00 
Rekonštrukcia sociálnych zariadení MŠ V 717002   09.1.1.1 46 +   45 000,00 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
S p r á v y   z a   r o k   2 0 2 1  

 

Správa referátu životného prostredia  

p. starosta informoval, že prítomní materiál obdržali, mali možnosť ho prerokovať v 

jednotlivých komisiách.  

 

Správa o odpadoch 

p. starosta informoval, že uvedená správa bola prerokovaná jednotlivými komisiami.  

 

Správa o činnosti stavebného referátu  

p. starosta informoval, že k dnešnému dňu má obec podanú: 

- žiadosť o NFP na Ministerstve vnútra SR vo výške (cca 130 tis € po verejnom 

obstarávaní) – Rekonštrukcia miestnych komunikácií (ul. Stará hradská, 

Hviezdoslavova, Hurbanova). Žiadosť je v procese hodnotenia. 

- Žiadosť o NFP na Ministerstve kultúry SR (cca 78 tis. €) – Rekonštrukcia strechy 

domu Ď. Langsfelda. Žiadosť je v procese hodnotenia. 

- Žiadosť o NFP na Ministerstve kultúry SR (cca 190 tis. €) – Rekonštrukcia sociálnych 

 zariadení a spoločenskej sály Robotníckeho kultúrneho domu. Žiadosť je v procese 

 hodnotenia. 

Skonštatoval, že bude rád, keď bude obec úspešná a dúfa, že ceny sa zastabilizujú. Niektoré 

obce majú problém – podali žiadosti o NFP, vysúťažili dodávateľov, podpísali s nimi zmluvy 

a firmy od zmlúv odstúpili. 

 

Správa o činnosti Komunitného centra  

 

p. starosta informoval, že vo štvrtok bola vykonaná kontrola Úradu splnomocnenca vlády SR, 



 
  

o výsledku ktorej bude obecné zastupiteľstvo informované.  

 

Správa o bezpečnostnej situácii v obci  

 

p. starosta informoval, že správa porovnáva dva roky 2020 a 2021. Uvedenú správu 

prejednala komisia verejného poriadku. 

 

Diskusia:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica navrhol prijať uznesenie smerujúce k obecnému úradu, aby napísal 

list na Krajské riaditeľstvo policajného zboru ohľadom poddimenzovaného Obvodného 

oddelenia policajného zboru Sučany v spolupráci s okolitými obcami, ktorej výsledkom by 

bolo navýšenie kapacity OOPZ SR. 

 

p. starosta povedal, že je problém vykryť územie.  

 

Správa o činnosti DHZO 

 
p. starosta uviedol, že správa je rozsiahla vzhľadom k tomu, že zachytáva nielen ochranu pred 
požiarmi ale aj technické služby. Poďakoval sa pracovníkom DHZO za všestrannú činnosť, za 
ich prácu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Správy za rok 2021: správa referátu životného prostredia, správa o odpadoch, správa o 
činnosti stavebného referátu, správa o činnosti Komunitného centra, správa o bezpečnostnej 
situácii v obci, správa o činnosti DHZO, Správu o kultúrnej činnosti vykonávanej referentom 
kultúry za rok 2021 
II. berie na vedomie 
Správy za rok 2021: správa referátu životného prostredia, správa o odpadoch, správa o 
činnosti stavebného referátu, správa o činnosti Komunitného centra, správa o bezpečnostnej 
situácii v obci, správa o činnosti DHZO, Správu o kultúrnej činnosti vykonávanej referentom 
kultúry za rok 2021 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Správy z komisií 
 



 
  

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že komisia prerokovala žiadosť ZŠ SNP Sučany 
ohľadom knižnice v priestoroch ZŠ. V priestoroch školy sú umiestnené v zadnom krídle obe 
knižnice. Jedna je využívaná pre potreby školy, druhá je obecná. Je potrebné navýšenie 
priestorov pre školskú i obecnú knižnicu. S ohľadom na potreby školskej knižnice by bolo 
vhodné uvoľniť priestory obecnej knižnice. Súvisí to aj s ďalšími priestormi. Obec v 
súčasnosti nedisponuje priestormi, kde by bolo možné presunúť obecnú knižnicu bez 
stavebných úprav. 
Komisia prerokovala žiadosť p. Dáše Blasbalg o vybudovanie parkovacieho miesta. 
Ďalej informoval, že komisia prerokovala Správu o činnosti stavebného referátu. Materiál je 
stručnejšou verziou, nakoľko stavebný referát je „výživný“ i vďaka spracovávanému 
územnému plánu obce. 
Ďalej sa komisia zaoberala žiadosťou Klubu dôchodcov, zoznamom prác vhodných na 
realizáciu v Klube dôchodcov, odporúča výmenu dažďových žľabov.  
 
Mgr. Kováč informoval, že komisia bytová a životného prostredia sa zaoberala poradovníkom 
žiadostí o byty, Správou o odpadoch, budovaním detských ihrísk.  
Ďalej riešila platobnú disciplínu nájomníkov na ul. Pri Váhu k 5.4.2022. Ak občania 
neuhradia nedoplatky, bolo dohodnuté odpojenie elektrickej energie neplatičom. V rómskej 
osade bol umiestnený veľkoobjemový kontajner. Po naplnení sa v spolupráci s Miestnou 
občianskou poriadkovou službou a Komunitným centrom kontajner vyvezie a rozpočíta 
nájomníkom.  
 
p. starosta dodal, že po odstavení neplatičov od elektrickej energie začali neplatiči nedoplatky 
platiť. Boli upozornení, že pokiaľ neuhradia elektrickú energiu, obec pristúpi k tomu, že 
odstaví i vodu. Obec nebude ďalej trpieť neplatičov, v rámci exekúcií im budú odoberané 
vodičské preukazy. 
 
JUDr. Miroslav Miert informoval, že ekonomická komisia prerokovala žiadosť o stavebné 
úpravy Klubu dôchodcov, obec plánuje výmenu strešných žľabov, cenová ponuka predstavuje 
náklady 2 480 €. 
Ďalej komisia prerokovala zámer výroby muralu na plote pri starom futbalovom ihrisku, 
predbežná cena predstavuje 1200 €. 
Ekonomická komisia sa taktiež zaoberala platobnou disciplínou nájomníkov k 5.4.2022.  
Komisia prerokovala návrh vstupu obce do Oblastnej organizácie cestovného ruchu Turiec s 
úhradou členského príspevku vo výške 750 € ročne. Organizácia môže pomôcť s propagáciou 
obce do budúcna.  
 
p. starosta dodal, že členský príspevok je stanovený podľa počtu obyvateľov.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že je otvorená otázka Návštevného poriadku Národného 
parku Malá Fatra.  
 
p. starosta odpovedal, že v tejto organizácii je aj Mesto Turany, je možné to tam predniesť, 
delegovať zástupcu obce. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
návrh vstupu obce Sučany do Oblastnej organizácie CR Turiec 
II. schvaľuje 
- vstup obce Sučany do Oblastnej organizácie CR Turiec 
- p. Martina Rybára za zástupcu obce Sučany  



 
  

III. súhlasí 
s úhradou členského príspevku vo výške 750,-€ 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že komisia prerokovala pozastavenie výziev  Ministerstva 
financií v súvislosti s mimoriadnou situáciou, prebiehajúcim ozbrojeným konfliktom na 
Ukrajine a s tým súvisiacimi nepredvídanými výdavkami štátu pre r. 2022. 
Ďalej prerokovala rekonštrukciu sociálnych zariadení materskej školy, predbežný rozpočet 
predstavuje 36 tis. €, komisia odporúča čerpať prostriedky z rezervného fondu.  
Ekonomická komisia prerokovala i návrh na vyradenie 9 položiek majetku.  
 
p. starosta povedal, že defibrilátor bude potrebné zneškodniť, nakoľko nie je možné zohnať 
batérie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh na vyradenie majetku: defibrilátor AED Lifepak 500 nadobudnutého v r. 2007 
z dôvodu jeho neupotrebiteľnosti a spôsob vyradenia: likvidácia 
II. schvaľuje 
vyradenie majetku: defibrilátor AED Lifepak 500 nadobudnutého v r. 2007 z dôvodu jeho 
neupotrebiteľnosti a spôsob vyradenia: likvidácia 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
JUDr. Miroslav Miert informoval, že CVČ A. Kmeťa Martin upravilo počet detí, na základe 
čoho sa autoremedúrou uznesenia upravilo poskytnutie dotácie.  
Ekonomická komisia prerokovala návrh poskytnutia jednorazových dávok v hmotnej núdzi 
Zdenkovi Žilkovi, Eve Mrázikovej, Petrovi Šutovi, Anne Paulovičovej a Františkovi 
Balážovi. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky: 
Zdenko Žilka     - návrh 100,-€  
Eva Mráziková - návrh 100,-€ 
Peter Šuta  - návrh 100,-€ . 
Anna Paulovičová  - návrh  50,- € 
František Baláž  - nespĺňa kritéria VZN obce Sučany 
II. schvaľuje 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky:  
Zdenko Žilka   100,-€  
Eva Mráziková 100,-€ 
Peter Šuta  100,-€ 
Anna Paulovičová   50,-€ 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
JUDr. Miroslav Miert informoval, že ekonomická komisia prerokovala návrh na použitie 
finančných prostriedkov – jednorazovej náhrady od spoločnosti Slovak Telekom vo výške 11 
059 € na vysprávky po rozkopávkach. 
 
p. Ľubomír Kyselica informoval, že zasadnutie kultúrnej komisie prebiehalo súčasne so 
zasadnutím komisie verejného poriadku.  
Komisia sa zaoberala zriadením muralu na oplotení Športového domu, o čom už informoval 
JUDr. Miroslav Miert. 
Kultúrna komisia prerokovala informáciu o neúspešnosti žiadosti o dotáciu „Eurá z eura“. 
Vzhľadom k tejto skutočnosti navrhla presunúť finančné prostriedky viazané na daný projekt 
na činnosť futbalového oddielu.  
 
p. starosta uviedol, že obec uvedené stanovisko od Slovenského futbalového zväzu 
neobdržala. Finančné prostriedky sú účelovo viazané na podaný projekt. 
 
p. Kyselica informoval, že Mgr. Veronika Ďaďová sa ujala písania kroniky obce Sučany.  
 
p. Kyselica uviedol, že kultúrna komisia prerokovala správu o kultúrnej činnosti za rok 2021. 
Od júla 2021 počas práceneschopnosti p. Mihálikovej zastávala funkciu kultúrnej referentky 
Mgr. Lenka Žuchová. Po zlepšení covidovej situácie sa konal fašiangový pochod obcou, 
položil sa pamätný kameň obetiam tragickej nehody autobusu, konala sa prednáška „Viera v 
čase komunizmu“, Deň zeme. V mesiaci máj je plánované stavanie mája, Deň matiek. 
Poľovnícke združenie Jarolím pripravuje akciu v priestoroch inkluzívneho ihriska pri 
Robotníckom kultúrnom dome, čo je dostupnejšie ako na strelnici. MDD sa uskutoční v areáli 
základnej školy. Dni Milana Hodžu sa uskutočnia 24. a 25.6.2022, bude sa konať aj výstup na 
Kriváň, Seniorparáda, kladenie vencov, odovzdanie ceny starostu obce p. Jamriškovej, 
dlhoročnej pracovníčke obecného úradu. Informoval, že Ing. Marián Dianovský odovzdal 
finančné prostriedky vo výške 150 € a čistiace prostriedky p. Bellovej, zastupujúcej miestnu 
organizáciu  SZZP. 
Bude sa premietať letné kino, výber filmov bude podľa výberu občanov.  
 
p. starosta uviedol, že zo strany od evanjelického kostola budú osadené bariéry, aby sa 
nemohli pohybovať automobily po námestí. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Odvolanie Mgr. Lenky Žuchovej z funkcie zapisovateľa Komisie kultúry a športu a 
menovanie p. Kataríny Mihálikovej za zapisovateľa Komisie kultúry a športu 
II. odvoláva 
Mgr. Lenku Žuchovú z funkcie zapisovateľa Komisie kultúry a športu 
III. menuje 
p. Katarínu Mihálikovú za zapisovateľa Komisie kultúry a športu 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 



 
  

JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že komisia sa venovala správe o bezpečnostnej situácii 
v obci ako i požiadavke na zvýšenie počtu príslušníkov OOPZSR Sučany s ohľadom na dané 
územie. Požiadal o osadenie dopravnej značky „Chodník pre chodcov a cyklistov“ v spojke 
Starej hradskej popod štátnu cestu I/18 končiac v zákrute. 
 
p. starosta uviedol, že dnes dostal požiadavku od občana k riešeniu dopravného značenia- 
obmedzenia vstupu áut na chodníku pri Studničke v smere od Váhového mosta, ktorou sa 
bude potrebné zaoberať. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica informoval o podnete PhDr. Miloša Bellu ku kontrole funkčnosti 
detských ihrísk. Požiadal o riešenie znečisťovania priestoru okolia bytového domu Hradiská 
ohorkami, opakujúci sa zápach v súvislosti s hnojením v obci. Požiadal o riešenie poškodenej 
cesty pri vjazde do školského areálu, ktorá nie je v majetku obce. 
 
p. starosta povedal, že čo sa týka pripomienok PhDr. Bellu k parku na ul. Komenského, 
poškodené časti preliezok sú objednané, budú dodané v júni. Čo sa týka prístupovej cesty od 
Domu dobrého pastiera, i občania z Rady starších majú tiež pripomienky, nakoľko využívajú 
zdravotné stredisko. Otázkou bude potrebné sa zaoberať na príslušných komisiách. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
návrh požiadavky na obecný úrad spísať žiadosť v spolupráci s ostatnými obcami 
v služobnom obvode OOPZ Sučany na KRPZ Žilina o navýšenie počtu príslušníkov PZ na 
OOPZ v Sučanoch bez ohľadu na súčasné plnenie tabuľkových stavov 
II. žiada  
obecný úrad spísať žiadosť v spolupráci s ostatnými obcami v služobnom obvode OOPZ 
Sučany na KRPZ Žilina o navýšenie počtu príslušníkov PZ na OOPZ v Sučanoch bez ohľadu 
na súčasné plnenie tabuľkových stavov 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh na použitie sumy 11 059,00 EUR, ktorú obdrží obec Sučany od spoločnosti Slovak 
Telekom, a.s. ako jednorazovú náhradu za nútené obmedzenie užívania nehnuteľností obce 
Sučany pri uložení optickej siete, a to na vysprávky po rozkopávkach 
II. súhlasí 
s použitím sumy 11 059,00 EUR, ktorú obdrží obec Sučany od spoločnosti Slovak Telekom, 
a.s. ako jednorazovú náhradu za nútené obmedzenie užívania nehnuteľností obce Sučany pri 



 
  

uložení optickej siete, a to na vysprávky po rozkopávkach 
Za: 5 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír  
Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
 
R ô z n e 
 
Diskusia: JUDr. Miroslav Miert, p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že občania z ul. Hodžovej sa sťažujú na vykonanú rozkopávku 
miestnej komunikácie v križovatke s ul. Dukelských hrdinov, ktorá nebola zaasfaltovaná. 
Hrozí reálny vznik škody vodičom, cyklistom. Požiadal, aby sa uvedené sanovalo v zmysle 
prijatého uznesenia.  
 
p. starosta povedal, že v rámci asfaltovania ul. Dukelských hrdinov bolo presné zameranie 
asfaltovania tejto komunikácie. Táto rozkopávka je závada spísaná v rozkopávkach Slovak 
Telekomu. V prípade poškodenia, vzniku škody za uvedené zodpovedá spoločnosť Slovak 
Telekom. Podľa dostupných informácií sa bude uvedené riešiť v máji. 
 
p. Kyselica sa opýtal na prebiehajúce súdne spory so spoločnosťami Sagacita a SOAR. Ďalej 
požiadal o presunutie modrého kontajnera na papier od Športového domu, kde je 
nevyužívaný, na ul. Tehelná. 
 
p. starosta povedal, že zajtra o 8,30 hod. sa uskutoční pojednávanie súdneho sporu so spol. 
Sagacita. Ohľadom súdneho sporu so spol. SOAR nie sú nové informácie.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že na ulici Československej armády, pri Jednote, na ul. Komenského 
občania urobia rozkopávky, poškodzujú obecný majetok. V parku Ďurka Langsfelda je sklad 
betónov, dlaždíc, sú poškodené všetky obrubníky. Je potrebné upozorniť, aby stavebník dal 
toto do pôvodného stavu.  
Ďalej požiadal o vyvolanie jednania v spolupráci s okolitými obcami ohľadom návštevného 
poriadku Chránenej krajinnej oblasti.  
 
p. starosta povedal, že rozkopávky je potrebné rozčleniť na tie, ktoré sú v rámci obce, kde 
obec je cestným správnym orgánom a vydáva rozhodnutie. p. Bacula sa napájal, má povolenie 
a súhlas obce.  
Čo sa týka rozkopávky na ul. Partizánska č. 9, toto bolo potrebné riešiť v spolupráci so 
Slovenskou správou ciest. Občan potreboval umožniť napojiť sa na inžinierske siete. 
Rozkopávky Turvodu sú ohlásené, vo štvrtok budú meniť na ul. Hurbanovej cestné uzávery.  
 
p. prednostka povedala, že minulý rok požiadala pracovníčku, aby spísala zoznam a vyzvala 
občanov, aby dali rozkopávky do poriadku (Okále, ul. Sládkovičova cca 5 subjektov). 
 
p. starosta povedal, že dnes obdržal pripomienku občanov z Hrabín pri Studničke k zriadeniu 
bezbariérového vstupu, no nie je to doasfaltované. Následne vyzval občanov k využívaniu 
služby Munipolis. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že niekedy je lepšie mať dlhšie výtlk otvorený a 
dosypávať ho.  
 



 
  

p. prednostka uviedla, že bola zrealizovaná informačná služba pre obec MUNIPOLIS z 
dôvodu nefunkčného obecného rozhlasu. Zvukový záznam je odosielaný zaregistrovaným 
občanom hlasovou správou a následne zverejnený  na web-stránke obce. Vyhlasované správy 
sa zverejňujú prostredníctvom web-stránky a aplikácie. 
Súhrnné správy sa raz denne odosielajú zhrnuté občanom mailom.  
 
Správa o utečencoch 
 
p. starosta informoval, že odídenci sú ubytovaní na Prefe a ul. Mierová. Financie na 
ubytovanie pôjdu cez obec. Pani prednostka rieši túto agendu, pomáha občanom s vyplnením 
tlačív. 
Obec zamestnala pani z Ukrajiny na upratovanie priestorov Komunitného centra, stavebného 
úradu a DHZ. 
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
Záver 
 
 
p. starosta poďakoval prítomným prítomnosť na zasadnutí, za ocenenie darcov krvi.  
Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
          
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
 
  …………….......................................            .............................................. 

                      Gabriela Pecková                    JUDr. Mgr. Peter Belica 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
 
                              ........................................    ........................................
            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 
   prednostka OcÚ             starosta obce 
 

 
 
 
 
 



 
  

 
Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 
konaného dňa 19.04.2022 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
      3.   Mgr. Radoslav Olašák   -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     

1. MUDr. Richard Koyš   - neprítomný  
2. Mgr. Veronika Ďaďová  - neprítomná 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  - neprítomný 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. - neprítomná 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert     - neprítomný 

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 

 

 


